
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

Extraliga mužů 
Ještě před vánočními svátky se hrály zápasy 15. kola 

Kolo zahájilo televizní utkání mezi volejbalisty Ostravy a Brna. Lepší formu ukázali Brňané a týmovým 
výkonem si došli pro další tři body do extraligové tabulky. Na vítězství měl velký podíl univerzál Thiessen, 

který se blýskl 33 body. 
 

VK Ostrava – Volejbal Brno 1:3  
(24:26, 17:25, 25:18, 25:27) 

Rozhodčí: V. Kovář jun., Z. Grabovský     Počet diváků: 175 
Domácí: Biernat, Mazoch, Dudzik, Chwastyk, Grzyb, Olsen, libero 
Motyčka. Střídali: Srovnal, Resl, Horobets 
Hosté: Janků, Bukáček, Thiessen, Kop, Pražák, Roman, libero 
Waclaw. Střídali: Nadazdin, Jehlička, Havlíček 
Jakub Motyčka (libero VK Ostrava): „Dneska určitě převažuje zklamání, 
protože jsme si rozhodně věřili doma na Brno, ale musím uznat, že jsme 
do toho zápasu první dva sety šli hrozně nervózně, pořád si to nedokážu 

vysvětlit. Mě přijde, že neumíme hrát v roli favorita, ale Brno hrálo dobře a my nebyli bohužel schopni ubránit jejich univerzála 
Thiessena. Čtvrtý set byl už vyrovnaný, rozhodly pak už jen maličkosti v koncovce.“ 
Tomáš Zedník (trenér VK Ostrava): „Než jsme se do toho dneska dostali, tak nás to stálo dva sety. Od začátku tam nebyly emoce, 
nemohli jsme se do toho dostat, pořád jsme čekali, jestli Brno nebude nebo bude hrát. Ve třetím setu, když už nám teklo do bot, 
tak jsme zabojovali, a řekl bych, že ve čtvrtém bylo Brno šťastnější v koncovce a dokázalo to utkání dotáhnout do konce. Mrzí mě 
to, protože jsem si myslel, že to budou body, bohužel nejsou.“ 
Martin Kop (kapitán Volejbal Brno): „Dnešní zápas byl fakt o detailech, nejvíce rozhodoval servis, protože první dva sety jsme 
dokázali si vždy pomoct servisem. V prvním setu, si pamatuji asi tři nebo čtyři esa, v druhém setu vím, že jsem byl na servisu a 
vlastně jsme udělali sérii asi sedmi obran na síti. Pak Ostrava prohrávala 0:2, začali solit, přehouplo se to na jejich stranu v třetím 
setu. Čtvrtý set už byl fakt jen o drobnostech, rozhodoval jeden vytlučený bod a naštěstí dneska bylo vítězství na naší straně a my 
jsme rádi za tři body.“ 
Ondřej Marek (trenér Volejbal Brno): „Nacházíme se v tabulce na místech, na která nepatříme, takže jsem dneska velmi rád, že 
jsme to tady vybojovali. Získali jsme tři body a doufám, že ve výkonech budeme pokračovat i nadále. Z naší strany byl zápas 
hodně bojovný, bylo tam mnoho vyčapaných balonů v poli.“ 

 
VK Benátky nad Jizerou – VK Jihostroj České Budějovice 2:3 (25:21, 25:23, 21:25, 21:25, 17:19) 
 

SKV Ústí nad Labem - VK Dukla Liberec 0:3 (18:25, 21:25, 13:25) 
 

VK Trox Příbram – Volejbal Kladno cz 2:3 (16:25, 25:18, 23:25, 25:21, 19:21) 
 

VK Lvi Praha – VK ČEZ Karlovarsko 3:1 (25:17, 25:20, 19:25, 25:19) 
 

AERO ODOLENA VODA – BLACK VOLLEY BESKYDY  3:0  (25:22, 31:29, 25:13) 
Rozhodčí: Možnár M., Olt J.,  Počet diváků: 477 
Domácí: Dimitrov, Dvořák, Démar, Heiskanen, Patočka, Goč, libero Pineau. Střídali: Jachnicki, Kalsi 

Výsledkový servis č. 15   6. ledna  2025 

 

p.f. 2025 



Hosté: Přibyl, Mišek, Koloušek, Klimeš, Kriško, Benda, 
libera Míček, Krejčíček. Střídali: Zelenka, Hilšer, 
Sztolarik, Malík 
Jakub Dvořák (kapitán AERA): „Jsem moc rád, že 
jsme to dneska zvládli. Byl to hodně těžký zápas, 
hlavně mentálně a docela mě i překvapilo, jak hodně 
dobře jsme ho začali nebojácně. Řekli jsme si, že si 
hned od začátku půjdeme pro tři body. Jediný problém 
nastal ve druhém setu, kde jsme byli trošičku 
šťastnější, ale v koncovce i odvážnější. Třetí set si 
myslím už byla fajn exhibice pro plnou halu, takže 
jsem rád, že se to povedlo a přeji všem veselé svátky a 
uvidíme se po nich.“ 
Matyáš Démar (trenér AERA): „Dneska bych chtěl poděkovat klukům, protože si za tím šli. Šli si za 
vítězstvím, za to bych jim chtěl strašně moc poděkovat. I když tam byly nějaké chyby, tak máme tři body, za 
které jsme strašně vděční, protože teďka jsme ty body potřebovali, trošku se nám ulevilo. Nádherná 
atmosféra, dneska jsem si ten zápas opravdu užil a všem přeji šťastné a veselé.“ 
Matěj Koloušek (smečař Beskyd): „Zápas se mi hodnotí velmi těžce a hořce, hlavně, protože jsme měli 
s Vodolkou vyrovnaný výkon a rozhodčí dneska předvedli strašnou práci. Strašně mě to mrzí, protože tohle 
se nám stává furt. My jsme byli celou dobu si myslím v prvním i druhém setu nad vodou, brali jsme v potaz, 
že jsme lepší my, ale bohužel se to nestalo, že bychom vyhráli my. Gratulace Vodolce, ale štve mě to, 
protože rozhodčí, to dneska není možné, na setbol nepíská nic, nemám k tomu co dodat. Gratulace, přeji 
všem hezké Vánoce, to je všechno.“ 
Michal Provazník (trenér Beskyd): „Myslím si, že v prvních dvou setech to byl velice dobrý volejbal z obou 
dvou stran. Domácí tlačili na servise, nám se to podařilo ustát a ve druhém setu jsme to otočili a bohužel 
jsme nedohráli tu koncovku a třetí set už domácí dohráli v euforii, takže z jejich strany opravdu zasloužené 
vítězství, hráli opravdu dobře. A když nebyl challenge, nemá cenu se k rozhodčím vyjadřovat, protože to, co 
předvedl ten pán nahoře, to je naprostý nesmysl.“ 
 

SO 28.12. = 16. kolo 
BLACK VOLLEY BESKYDY – VK TROX PŘÍBRAM  0:3  (18:25, 16:25, 15:25) 

 

Rozhodčí: Tomáš Ostřanský, Tomáš Buchar 
Počet diváků: 250 
Domácí: Flegr, Mišek, Koloušek, Klimeš, Kriško, Benda, libera 
Krejčíček, Míček. Střídali: Malík, Sztolarik, Hilšer, Přibyl, 
Zelenka 
Hosté: Bonacic, Goralik, Rosenbaum, Friesen, Tellez, Tevkun, 
libero Kanaiev.  
Ohlasy po utkání: 
Tomáš Mišek (nahrávač Beskyd): „Za prvé gratuluji 
Příbrami, odehráli z jejich pohledu dobrý zápas. My jsme po 
svátcích přišli jako nevyhraní, strašně jsme všechno kazili      
a moc mě to mrzí kvůli fanouškům, kteří dnes přišli, co jsme 
odvedli za výkon.“ 
Michal Provazník (trenér Beskyd): „Hlavně bych se chtěl 
omluvit divákům, protože to, co dneska z naší strany viděli, 
nebo spíš neviděli, je něco, co mě ani ve snu nenapadlo, že 

jsme schopni zahrát. Nesložili jsme prvních deset bodovek a pak jsme se úplně ztratili ze hřiště, nedokázali jsme zvednout hlavu, 
nebojovali jsme, úplně jsme to odchodili. Budeme si muset sáhnout do svědomí a něco s tím udělat, protože takhle to nejde.“ 
Daniel Rosenbaum (kapitán Příbrami): „Dneska jsme sem jeli s jasným cílem, ten jsme skvěle splnili velmi dobrým týmovým 
výkonem a vezeme si domů tři body.“ 
Martin Demar (trenér Příbrami): „Jsme hrozně rádi, že jsme vyhráli 3:0, popravdě jsme to čekali mnohem těžší, protože Beskydy 
hrají doma výborný volejbal. Ale my jsme dneska zvládli servis, dělali jsme málo chyb, dobře jsme ztrátovali, výborně jsme bránili 
na síti i v poli a to asi rozhodlo. Takže jsme rádi, že jsme vyhráli, že vezeme tři body domů a těšíme se na Vary.“ 

 



KLADNO VOLEJBAL CZ – VK OSTRAVA   3:0  (25:20, 25:22, 25:16) 
 

Rozhodčí: Dušek P., Olt J. Počet diváků: 461 
Domácí: Neves, Hänninen, Kyjanica, Rempel, Čeketa, 
Kováč, libera Fernández, Šálek. Střídali: Popelka, Donát, 
Gottesman 
Hosté: Resl, Mazoch, Dudzik, Chwastyk, Grzyb, Olsen, 
libero Motyčka, Lex. Střídali: Pelikán, Horobets, Srovnal 
Lukáš Kyjanica (blokař Kladna): „Za výhru jsme rádi, 
obzvlášť v domácím prostředí a po vánoční pauze. 
Začátek zápasu byl z naší strany zbytečně nervózní           
a vlažný, ale pak jsme se dostali naší hrou, která nás 
prezentuje celou sezónu, do tempa. Myslím si, že jsme to 
zvládli bravurně. Teď máme den oddych a musíme se 
soustředit na zápas v Benátkách.“ 
Tomáš Samsely (trenér Kladna): „Zápas jsme měli 
v podstatě pod kontrolou, komplikovali jsme si to jen 
vlastními nevynucenými chybami. Naštěstí jsme to zvládli 
ve třech setech. Teď je ten program nahuštěný, ale to 
mají všichni stejné. Jsem rád za mé mladé hráče, že se 
dostali na hřiště.“ 
Jakub Motyčka (kapitán Ostravy): „Výsledek působí 

velice hladce, ale myslím, že první dva sety to z naší strany nebylo zas tak špatné. Bohužel vždy se objevilo pár nepřesností nebo 
Kladno zatlačilo na servisu a ujeli nám. Třetí set to šlo už do kopru. Gratuluji Kladnu.“ 
Tomáš Zedník (trenér Ostravy): „ Dva sety jsme i bez prvního nahrávače hráli volejbal a hráli s Kladnem vyrovnaně. Třetí set byl 
již pod taktovkou Kladna, stejně tak jako koncovky prvních dvou. Slušný výkon Kladna, my jsme na to bez prvního nahrávače 
neměli.“ 
 

VK ČEZ Karlovarsko – Aero Odolena Voda 3:0 (25:22, 25:22, 25:23) 
 

VSC Fatra Zlín – SKV Ústí nad Labem 1:3 (18:25, 22:16, 26:24, 16:25) 
 

Volejbal Brno – VK Benátky nad Jizerou 3:1 (25:21, 25:13, 22:25, 26:24) 
 

VK Dukla Liberec – VK Lvi Praha 3:2 (19:25, 26:24, 21:25, 25:23, 15:12) 
 

PO 30. 12. 2024 = 17. kolo 
Volejbal Brno – VK Jihostroj České Budějovice 3:2 (17:25, 25:20, 27:25, 25:27, 16:14) 
 

AERO Odolena Voda - VK Dukla Liberec 3:0 (25:22, 25:17, 25:22) 
 

VK Lvi Praha – VSC Fatra Zlín 3:0 (25:21, 25:15, 25:21) 
 

VK Trox Příbram – VK ČEZ Karlovarsko 1:3 (21:25, 15:25, 25:20, 21:25) 
 

VK Benátky nad Jizerou – Kladno volejbal cz 1:3 (21:25, 25:21, 19:25, 22:25) 
 

VK OSTRAVA – BLACK VOLLEY BESKYDY   2:3  (21:25, 25:21, 25:18, 26:28 a 13:15) 
Rozhodčí: Z. Grabovský, V. Kovář jun.  Počet diváků: 750 

Domácí: Olsen, Biernat, Mazoch, Dudzik, Chwastyk, Grzyb, libero Motyčka. Střídal: Srovnal 
Hosté: Mišek, Koloušek, Klimeš, Sztolarik, Benda, Přibyl, liberaKrejčíček, Míček. Střídali: Hilšer, Kriško 
Mateusz Biernat (kapitán VK Ostrava): „Zaprvé gratuluju soupeřům. To, co předvedli v obraně, na to není žádná taktika, na to 
není žádný game plan, to je prostě srdce, a to dneska bylo u soupeře větší, a to v důležitých momentech,   a tím vyhráli zápas. 
Když jsme měli dva mečboly nahoře, úplně krásně přihráno, ale to není ani jenom o tom, my máme daleko větší problémy během 
hry. Pokud chceme myslet na to, co máme v plánu, na to se musíme soustředit,       a pracovat nad tím od pondělku do pátku, 
jinak to nepůjde.“ 
Tomáš Zedník (trenér VK Ostrava): „Těžký zápas s Beskydami. Jako vždycky po prvním setu, který jsme prohráli, jsme se do toho 
dostali a hráli jsme velmi dobře. Rozhodující byl podle mého čtvrtý set, ve kterém jsme měli dokonce mečbol a mohli jsme tak 
vyhrát utkání za tři body. Nicméně i v tiebreaku to jsme dotáhli, ale Beskydy větší bojovností a neohrožeností nakonec ten zápas 
vládly.“ 
Jiří Benda (kapitán Beskyd): „Tak dneska strašně těžký zápas, rozhodlo to až pět setů. My jsme se dostali úplně jako  z velké bídy, 
co jsme hráli na příjmu. My jsme trošku změnili systém, kterým jsme přihrávali, a to vlastně rozhodlo. Potom jsme si dokázali 
přihrát balón normálně, nahrávačovi jsme to ulehčili a mohli jsme normálně útočit. Byli jsme odvážnější, lépe jsme bránili potom 
ve čtvrtém a v pátém setu a to rozhodlo. Jsem strašně šťastnej, jelikož v před chvílí jsme prohráli proti Příbrami, kde jsme 



předvedli strašný výkon. Přijeli jsme to napravit a napravili jsme to, takže já děkuju všem spoluhráčům i fanouškům, kteří dneska 
přišli a uvidíme se zase někdy.“ 
Michal Provazník (trenér Beskyd): „Tak nebudu lhát, že zlatý dva body po tom průběhu, který byl. Myslím si, že jsme to rozehráli 
dobře, pak jsme úplně vypadli na příjmu, sesypali jsme se, dělali jsme dětský chyby. Bylo vidět, že oba týmy jsou nervózní a 
nehrály dobře, ale myslím si, že čtvrtý a pátý set už byl u obou družstev vyhecovaný, tak byl to slušný volejbal. Pátý set jsme 
zvládli, takže zaplať pánbůh za dva body, bude se nám líp končit rok.“ 

 
Extraliga žen má poněkud jiný hrací režim 

 

TJ OSTRAVA – TJ SOKOL F-M 
3:0  (25:22, 25:23, 25:19) 

V předvánočním čase přivítaly ostravské volejbalistky 
na své palubovce v derby hosty z Frýdku-Místku. 
V utkání šestnáctého kola extraligy žen byly 
favoritkami domácí hráčky. Souboj čtvrtého a šestého 
celku nejvyšší soutěže dopadl lépe pro svěřenkyně 
trenéra Pommera. Ostrava zvládla utkání bez větších 
obtíží ve třech setech 3:0.   
Rozhodčí: Slezák J., Kavala T.    Počet diváků: 150 
Domácí: Kojdová, Jedličková, Štrbová, Jasečková, 
Drozdová, Kašparová, libera Slavíková, 
Tobiášová. Střídaly: Pospíšilová, Šínová 
Hosté: Borawska, Fukalová, Maciagowski, Bőhmová, 
Motalová, Legien, libera Kulová, 
Šrámková. Střídaly: Bauerová, Michalčíková, 
Dohnalová 
Michaela Drozdová (kapitánka TJ Ostrava): „Dneska 

jsme moc rády za tři body, věděly jsme, že to nebude úplně lehký zápas, protože si myslím, že Frýdek poslední dobou předvádí 
dobré výkony a rozhodly maličkosti. Byly jsme šťastnější v koncovce a máme z toho radost. Chtěla bych popřát všem našim 
fanouškům hezké Vánoce, ať je prožijí s lidmi, které mají rádi. Děkujeme za podporu a těším se, až se uvidíme na Varenské 
v novém roce.“ 
Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „My jsme po celou dobu měli utkání pod kontrolou, myslím si, že jsme dnes extrémně dobře 
přihrávali, takže se nám povedla hra středem, a naopak našim servisem jsme odtáhli soupeře od sítě. Takže zasloužená výhra, teď 
pár dní volna a hned 26. jdeme na věc, 28. hrajeme další zápas.“ 
Veronika Fukalová (blokařka TJ Sokol F-M): „Tak dnes určitě škoda těch dvou prohraných koncovek, kdy si myslím, že pokud 
bychom alespoň jednu z nich dotáhly do vítězného konce, tak by se zápas odvíjel asi jinak. Ale celkově jsme jako tým udělaly 
hodně nevynucených chyb, což nám, myslím si, prohrálo zápas a tím gratuluji soupeři.“ 
Alexandra Dedková (trenérka TJ Sokol F-M): „Určitě jsme byly dnes horším týmem, to je potřeba říct na rovinu. Myslím si, že 
jsme ten zápas úplně nezvládly v hlavách, Ostrava do toho šla určitě razantněji, agresivněji a byla více najetá než my. Za mě 
trošku zklamání, ale jdeme dále.“ 
 

VK Šelmy Brno –  VK Šantovka Olomouc UP 1:3 (11:25, 19:25, 25:23, 13:25) 
 

VK Prostějov – PVK Olymp Praha 2:3 (25:15, 21:25, 25:17, 13:25, 13:15) 
 

TJ Sokol Šternberk – VK Dukla Liberec 0:3 (15:25, 20:25, 19:25) 
 

VK Královo Pole – Volejbal Přerov 3:0 (25:17, 26:24, 25:15) 
 

17. kolo 
VK ŠANTOVKA OLOMOUC UP – TJ OSTRAVA        0:3  (23:25, 24:26, 22:25) 

Rozhodčí: Kovář, Trumpeš  Počet diváků: 190 
Domácí: Burianová, J. Smolková, Nowak, Pereira, Frankevych, Gerotto, libero Chaloupková. Střídaly: M. Smolková, Vyjídáková 
Hosté: Drozdová, Kašparová, Kojdová, Jedličková, Štrbová, Jasečková, libera Slavíková, Tobiášová. Střídaly: Mikelová, Chládková, 
Výtisková, Hublová 
Barbora Chaloupková (kapitánka Olomouce): „Dnes to byly tři těžké koncovky, Ostrava v nich byla lepší, hlavně proto, že byla 
odvážnější. Mnohem více tlačila na servisu, což jsme my dnes bohužel nezvládly. Všechny sety byly vyrovnané, což je vidět dle 
výsledků těch setů, ale Ostrava to zvládla v hlavě lépe. Poučíme se z toho a jdeme každopádně dál.” 
Jan Drešl (trenér Olomouce): „Čekal nás dnes těžší soupeř než   v posledních dvou utkáních, což bylo pro naši mladou nahrávačku 
náročnější. Bohužel v koncovkách setu jsme nebyli důrazní na útoku, Ostrava se celkem chytila, rozjela, tlačila i servisem, takže 
jim gratuluji.“ 



Andrea Štrbová (univerzálka TJ Ostrava): „Dobře jsme dnes plnily 
pokyny, které nám dal trenér. Na obou stranách bylo hodně chyb, ale to je 
po svátcích pochopitelné. Myslím si, že jsme dnes hodně chtěly, bojovaly 
jsme a to se odrazilo v našem vítězství. Pokud jde o můj výkon, tak mi 
trenér řekl, že mám skládat, tak jsem to skládala (smích).“ 
Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „Jsem rád, že jsme dnes vyhráli, i když 
chvílemi to byl takový neučesaný volejbal. Ale to jsme čekali, že to tak bude 
mezi svátky. Hráli jsme velmi zodpovědně ty koncovky a myslím, že jsme 
soupeře docela tlačili. Řekli jsme si, že chceme hrát na bloky a pracovat v 
poli, což se nám na začátku nedařilo, ale celkově jsme na bloky vyhráli. Pak 
jsme se dostali do hry, už jsme čapli a zatlačili jsme soupeře servisem. 
Super, máme tři body, zítra budeme trénovat, připravíme se na Šelmy, které 
máme v pondělí.“ 

 
 

TJ SOKOL FRÝDEK-MÍSTEK – VK PROSTĚJOV  3:2  (25:16, 17:25, 24:26, 25:23 a 15:13) 
 
Rozhodčí: Ištvanech M., Slezák J. Diváci: 204 
Domácí: Legien, Borawska, Fukalová, Maciagowski, 
Bauerová, Motalová, libero Kulová. Střídaly: Böhmová, 
Dohnalová 
Hosté: Dvořáková, Bažó, Kvapilová, Meidlová, Vyklická, 
Ferreira, libero Chevalierová. Střídaly: Herdová, 
Abendroth, Pavlová, Marešová 
Denisa Kulová (kapitánka TJ Sokol F-M): „Tak z naší 
strany obrovská radost, že jsme to dneska zvládly. 
Věděly jsme, že to bude těžký zápas takhle po 
Vánocích. Myslím, že jsme plnily všechny pokyny, dobře 
jsme přihrávaly, blokovaly i podávaly. Takže jsem ráda, 
že se nám to dneska povedlo a podařilo se nám porazit 
Prostějov 3:2.“ 
Alexandra Dedková (trenérka TJ Sokol F-M): „Takže 
určitě neskutečná radost, s Prostějovem se nevítězí 
vůbec lehce. Soupeř podle mě hlavně na začátku zápasu nepřijel v úplně dokonalé formě, asi spíše vánoční. Toho jsme využily, ale 
bohužel se nám vždycky v částech setu stává, že vypneme, ztratíme aktivitu a následně ztratíme sety. Každopádně vítězství nad  
Prostějovem, dva body doma a velká gratulace holkám.“ 
Nikola Kvapilová (kapitánka VK Prostějov): „Tak asi to není žádná volejbalová hádanka, bylo to od nás slabé – od příjmu přes 
nahrávku až po útok. Zápas jsme nezvládly, takže další zklamání, a doufám, že už konečně přijde čas a zvedneme se.“ 
Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Naše utkání bylo dneska velice slabé. I přesto, že jsme dobře přihrávaly, byl útok 
katastrofální a nadšené hře domácích jsme podlehli. Myslím, že dneska bychom prohráli s každým týmem.“ 
 
 

PVK Olymp Praha – TJ Sokol Šternberk 3:0 (25:12, 25:21, 25:23) 
 

 VK Dukla Liberec– VK Královo Pole 3:1 (20:25, 25:9, 26:24, 25:20) 
 

Volejbal Přerov – VK Šelmy Brno 1:3 (23:25, 18:25, 25:18, 21:25) 
 

18. kolo 
Prostějov předvedl dokonalý obrat a dramatizuje boj o čelo tabulky extraligy žen 

V pondělí 30. prosince skončila druhá třetina základní části. Olymp i Frýdek-Místek potvrdily role favoritů a vezou si z KP Brno, 
resp. Šternberka plný bodový zisk. Naopak roli favorita nepotvrdila Ostrava, která u úřadujícího mistra nedosáhla ani jeden 

set. Ve šlágru tohoto kola Prostějov prohrál nejtěsněji první dvě koncovky, aby nakonec hanácké derby otočil a uštědřil 
Olomouci již druhou prohru za sebou. Plný bodový zisk neveze ani Dukla Liberec z Přerova, když Zubřice po „šíleném“ třetím 

setu dovedly zápas do tiebreaku, kde ale na Duklu už nestačily. Další program zápasů dlouhodobé části určí podle upravených 
Bergerových tabulek aktuální pořadí týmů v extraligové tabulce. 

VK Prostějov – VK Šantovka Olomouc UP 3:2 (23:25, 23:25, 25:21, 25:23, 15:11) 
 

Volejbal Přerov – VK Dukla Liberec 2:3 (25:23, 12:25, 7:25, 25:20, 10:15) 
 

VK Královo Pole – PVK Olymp Praha 0:3 (20:25, 15:25, 14:25) 
 



TJ SOKOL ŠTERNBERK - TJ SOKOL FRÝDEK-MÍSTEK  0:3  (23:25, 22:25 a 22:25) 
 

Rozhodčí: Trumpeš D., Možnár M.  Počet diváků: 125 
Domácí: Holubcová, Kaminska, Šotkovská, Úradníková, 
Laifrová , Coelho, libero Brink. Střídaly: Látalová, 
Kořínková, Dovhoshapko 
Hosté: Legien, Borawska, Fukalová, Maciagowski, 
Böhmová, Motalová, libero Kulová. Střídaly: Bauerová, 
Michalčíková, Dohnalová 
Laura Holubcová (blokařka Šternberk): „Zápas jsme začaly 
perfektně prvním setem, a pak to prostě někde vynechá      
a už nejsme schopný to prostě dohnat. Je to takový naše 
prokletí letošní sezóny. Teď máme dva dny volno, tak 
nabereme další síly a prostě jedeme dál. Budeme dělat 
všechno proto, aby se nám začalo dařit v rozhodující fázích 
utkání.“ 
Miroslav Jehlář (trenér TJ Sokol Šternberk): „Dnešní zápas 

opravdu ať jsme chtěli, tak soupeř byl nažhavený ze čtvrteční předchozí výhry s Prostějovem, nenechal nic náhodě, útočně byl fakt 
hodně dobrý a my tomu nedokázali prostě vzdorovat. Dokážeme se bránit, až na tu jednu chvíli, kdy jsme vedli snad 17:14 v tom 
druhém setu, jsme se bránili a dotahovali jsme celý zápas. Takže bohužel jsme neprolomili naši smůlu a musíme zabojovat v 
novém roce.“ 
Denisa Kulová (kapitánka TJ Sokol Frýdek-Místek): „Jsme rády, že se nám podařilo ve všech třech setech v koncovce nechybovat 
a získat tak dnes ve Šternberku všechny tři body.“ 
Alexandra Dedková (trenérka F-M): „Doma nám to jde, venku to je horší. Z naší strany to bylo hodně nervózní, Šternberk nás 
tlačil na přihrávce, výborně bránil a my jsme měly až trošku štěstí v těch koncovkách, které jsme naštěstí zvládly.“ 

 
 

VK ŠELMY BRNO – TJ OSTRAVA   3:0  (25:20, 25:22, 25:17) 
 

Rozhodčí: Kavala T., Olt J.     Počet diváků: 467 
Domácí: Boštíková, Pluhařová T., Janská, Silva, Nováková, 
Benediktová, libera Šrámková, Píchalová. Střídala: Pátková 
Hosté: Kašparová, Mikelová, Jedličková, Štrbová, 
Jasečková, Chládková, libera Slavíková, 
Tobiášová. Střídaly: Drozdová, Kojdová, Výtisková, 
Hublová 
Adéla Benediktová (blokařka Šelmy Brno): „Dnešní utkání 
bylo velmi bojovné z naší strany. Kluci před námi nás 
nahecovali svým zápasem. Hned od začátku jsme vlítly na 
soupeřky dobrým servisem a podařilo se nám je držet pod 
sebou skoro celý zápas. Děkujeme fanouškům za skvělou 
atmosféru.“ 
Jaroslav Vlk (trenér Šelem): „Dneska spokojenost, 
napodobili jsme muže a vyhráli jsme konečně proti týmu 
z vrchu tabulky. Myslím, že nás Ostrava ze začátku trošku 
podcenila, ale my dneska podali asi nejlepší výkon na 
domácí palubovce a získáváme trošku sebevědomí. 
Dominovali jsme na servisu, na bloku a dokázali jsme odstavit klíčové hráčky soupeře, důležitá byla obrovská bojovnost. 
Atmosféra byla výborná a stupňovala se, děvčata svým výkonem strhla publikum.“ 
Elen Jedličková (blokařka TJ Ostrava): „Prohra nás velmi mrzí, chtěly jsme navázat na sobotní vítězství proti Olomouci. Šelmy 
vzdorovaly jak v poli, tak na servisu. Poučíme se a jedeme dál.“ 
Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „Hodnotí se mi to špatně, Šelmy nás zatlačily hned od začátku. Přehrály nás na servisu a 
bojovností. My hráli špatně, Šelmy vyhrály zaslouženě.“ 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Beskydy triumf v Chance ČP neobhájí, do Final Four postupuje Karlovarsko 
V odvetném utkání čtvrtfinále Chance Českého poháru mužů 2024/2025 přivítaly domácí Beskydy Karlovarsko, 

které přijelo na Moravu s vítězstvím v domácím zápase 3:0 v zádech. Beskydy však již v minulém ročníku dokázaly 
v Chance Českém poháru zaskočit celou republiku. Tentokrát se ale překvapení nekonalo. 

 

Black Volley Beskydy – VK ČEZ Karlovarsko 1:3 (25:23, 23:25, 20:25, 18:25) 
první utkání 0:3   Rozhodčí: Vlastimil Kovář, Martin Možnár       Počet diváků: 230 



 
Domácí: Flegr, Hilšer, Koloušek, Přibyl, Sztolarik, Malík, 
libero Míček. Střídali: Zelenka, Benda, Klimeš 
Hosté: Chirivino, Bajandič, Baláž, Fišer, Šestan, Špulák, 
libero Pfeffer. Střídali: Chromec, Pastrňák 
Michal Přibyl (blokař Beskyd): „Začali jsme určitě lépe 
než poslední domácí zápas. Vary přijely trošku vlažné   
a my jsme toho dokázali využít. Škoda druhého setu, 
kdyby to bylo 2:0, tak by ten zápas vypadal jinak. Pak 
už jsme to nebyli schopni uhrát.“ 
Michal Provazník (trenér Beskyd): „Bohužel jako po 
několikáté jsme nedokázali využít nabídnuté šance. Byť 
jsme my  i Vary nastoupili v trochu pozměněných 
sestavách oproti standardu, tak se nám nakonec 
podařilo uhrát první set. Ve druhém jsme se bohužel 
zalekli, že bychom mohli vyhrát a mysleli jsme si, že se 
Vary porazí samy a nedohrávkou bodových balónů        
a chybami jsme druhý set prohráli. Ve třetím jsme 
zkusili vystřídat, ale paradoxně místo zklidnění jsme spěchali ještě víc, hra byla trochu víc rozháraná. Ve čtvrtém už bylo vidět, že 
o postupujícím je rozhodnuto a hra ztratila ten správný náboj. Takže gratulace Varům k postupu do Final Four a my se budeme 
připravovat na čtvrteční zápas.“ 
Daniel Pfeffer (kapitán Karlovarska): „Nakonec pozitivní hodnocení, ale my jsme se tím zápasem protrápili. Věděli jsme to, že se 
budeme trápit, protože je nás teď pět a půl a těch pět ještě není zcela fit. Někteří by tady vůbec neměli být s tou nemocí nebo 
s tím zraněním, co mají. Takže jsme samozřejmě hrozně rádi, nám se ulevilo po tom třetím setu, kdy jsme věděli, že postupujeme. 
Asi to bylo i vidět. Prodlení některých hráčů v tréninku je hrozně vidět, my jsme se trápili na útoku, ale už je to pryč. My jsme se 
dostali do Final Four a přeji všem všechno nejlepší do nového roku.“ 
Jakub Salon (asistent trenéra Karlovarska): „Samozřejmě jsme rádi, že jsme vyhráli a postoupili do Final Four. První dva sety hráli 
domácí dobře. Jak říkal domácí komentátor, nemusí na nic myslet, takže to tak taky vypadalo, na nic nemysleli a vycházelo jim  to. 
Pak možná začali přemýšlet až moc, vystřídali sestavu, což nám díkybohu pomohlo a my jsme postoupili do dalšího kola.“ 
 

Slavia Hradec Králové i letos koketuje se špičkou našeho mužského volejbalu – od postupu 
do Final Four jí moc nechybělo. Jihostroj si postup vybojoval až ve zlatém setu 

 

 
 
Krajský přebor mužů = povodňová dohrávka TJ Kotouč Štramberk – VO Slezská Orlice  2x 3:0. Plným bodovým 

ziskem se celek z pod Štramberské Trúby prodral na čelo tabulky krajského přeboru 
 
 
 

MEVZA – ohlédnutí za nominaci tvořícího se reprezentačního kádru chlapců ročníků 2009 a 2010. V širším výběru 

jsme měli pouze dva hráče = Ondroušek Štěpán na liberu (GV F-M) a Jan Janošec na nahrávce (VK Ostrava). 
V nominaci na další akce výběru v roce 2025 již bohužel zástupci klubů našeho regionu chybí… a to je určitě škoda. 
Snad to povede naše kluby k zamyšlení, kam napřímit další vývoj 
 
 

Přebor České obce sokolské se hrál včera v Chocni 
 

V kategorii žen zvítězil tým Sokola Frýdek-Místek v konkurenci pěti družstev 
 

U mužů byl turnaj open a vyhrála Slavia Hradec Králové 
 
 
 

 V Janovicích, dne 6. ledna 2025  Zapsal: Brouk z Beskyd 
 
 


